

三、行政院衛生署中醫藥委員會歷年(1981~2009)出版品

- 70~89年 第1~18期中醫藥年報，一共35冊
- 74年10月 中華民國中藥典範（一套四冊）
- 77年06月 中華民國中醫藥發展工作錄影帶(中英文版)
- 84年06月 中醫藥簡介(1995)錄影帶(中英文版)
- 85年11月 行政院衛生署中醫藥委員會成立沿革暨工作概況
- 87年05月 行政院衛生署中醫藥委員會簡介(中英文版)
- 87年06月 86年度中醫藥研究計畫成果報告中英文摘要彙編
- 87年09月 我們的成長-過去現在未來
- 87年10月 中醫醫療管理法規彙編(87年版)
- 88年01月 我們的成長-過去現在未來(二版)
- 88年03月 1998年回顧特刊
- 88年04月 我們的成長-過去現在未來(中英文版)
- 88年04月 87年度中醫藥研究計畫成果報告中英文摘要彙編
- 88年06月 中醫藥典籍檢索系統 光碟·使用手冊
- 88年06月 中藥材品質管制—組織形態學鑑定
- 88年06月 認識常用中藥(一)、(二)、(三)
- 88年11月 中醫藥委員會成立四週年之回顧與前瞻
- 88年11月 現代人的養生之道(中文版)
- 89年03月 88年度中醫藥研究計畫成果報告中英文摘要彙編
- 89年05月 台灣原住民藥用植物彙編
- 89年05月 肝病研究成果報告彙編第一冊(71~75年度)
- 89年05月 肝病研究成果報告彙編第二冊(80~88年度)
- 89年07月 中醫醫療管理法規彙編(89年版)
- 89年09月 中醫行政要覽(89年版)
- 89年09月 合法的中醫醫療院所在哪裡？（一套六冊）
- 89年11月 2000年中醫藥業務回顧特刊
- 89年11月 現代人的養生之道(中英文版)
- 89年12月 腎病症候群
- 89年12月 資深中醫師經驗傳承研討會文集
- 89年12月 急慢性肝炎
- 90年01月 臺灣原住民藥用植物彙編(二版)「衛生署91年度優良政

- 府出版品圖書組第一名」
- 90年05月 合法的中醫醫療院所在哪裡？(一套六冊)(二版)
- 90年05月 88下半年及89年度中醫藥研究計畫成果報告中英文摘要彙編
- 90年07月 骨質疏鬆症的中醫治療—近代研究與典籍資訊「衛生署91年度優良政府出版品圖書組第三名」
- 90年07月 中醫醫療管理法規彙編(90年版)
- 90年08月 行政院衛生署中醫藥委員會簡介
- 90年10月 中醫藥年報第19期〈1-3冊〉「衛生署91年度優良政府出版品期刊組第三名」
- 90年11月 行政院衛生署中醫藥委員會成立六週年特刊—臺灣中醫藥未來的發展與策略
- 91年01月 醫師法修正條文對照表
- 91年03月 中藥對照用指標成份物理化學資料彙編
- 91年04月 中醫醫療廣告管理手冊
- 91年05月 行政院衛生署中醫藥委員會簡介(中英文版)
- 91年07月 中醫醫療管理法規彙編(91年版)
- 91年08月 愛護保育野生動物宣導短片—主委篇(錄影帶)
- 91年08月 愛護保育野生動物宣導短片—李興文代言篇(錄影帶)
- 91年08月 90年度中醫藥研究計畫成果報告中英文摘要彙編
- 91年09月 2001年中醫藥業務回顧與前瞻特刊
- 91年09月 臺灣常用藥用植物圖鑑〈一〉「衛生署92年優良政府出版品獎圖書組第一名」
- 91年10月 中醫藥年報第20期〈1-3冊〉
- 91年10月 臺灣中醫藥願景—行政院衛生署中醫藥委員會簡介〈VCD〉
- 91年11月 骨質疏鬆症的中醫治療—近代研究與典籍資訊(附光碟)〈二版〉「衛生署92年優良政府出版品獎圖書組第三名」
- 91年11月 臺灣原住民藥用植物彙編〈三版〉
- 91年12月 認識常用中藥(一)、(二)、(三)〈二刷〉
- 91年12月 中醫行政要覽(91年版)
- 91年12月 台灣市售中藥材真偽及代用品圖集
- 92年05月 中醫藥防治嚴重急性呼吸道症候群〈SARS〉參考手冊

- 92 年 06 月 91 年度中醫藥研究計畫成果報告中英文摘要彙編
- 92 年 06 月 台灣常用藥用植物圖鑑〈一〉(二版)
- 92 年 07 月 醫師法暨其相關法規彙編(92 年版)
- 92 年 07 月 Vision of CCMP,Taiwan 〈VCD〉「衛生署 92 年度優良政府出版品電子書組優良獎第二名」
- 92 年 08 月 行政院衛生署中醫藥委員會簡介(中英文版)
- 92 年 09 月 中醫醫療管理法規彙編(92 年版)「衛生署 92 年度圖書組為民服務佳作獎」
- 92 年 10 月 中醫藥年報第 21 期〈1-3 冊〉
- 92 年 10 月 Compendium of Medicinal Plants Used by the Indigenous People of Taiwan --臺灣原住民藥用植物彙編(英文版)
「衛生署 92 年度優良政府出版品圖書組最佳學術獎」
- 92 年 10 月 臺灣藥用植物資源名錄(中英文版)「衛生署 92 年度優良政府出版品圖書組優良獎第二名」
- 92 年 10 月 中醫行政要覽(92 年版)
- 92 年 12 月 過敏性鼻炎之歷代典籍研究
- 92 年 12 月 臺灣中醫藥整合與前瞻
- 92 年 12 月 台灣中草藥臨床試驗環境與試驗法規
- 93 年 03 月 中華中藥典
- 93 年 07 月 醫師法暨其相關法規彙編(93 年版)
- 93 年 08 月 台灣中草藥臨床試驗環境與試驗法規(二版)
- 93 年 08 月 臺灣中醫藥願景—行政院衛生署中醫藥委員會簡介(中文版)
- 93 年 08 月 行政院衛生署中醫藥委員會學術暨臨床應用研討會成果彙編(2002-2003)
- 93 年 08 月 中醫醫療管理法規彙編(93 年版)
- 93 年 10 月 台灣常用藥用植物圖鑑〈二〉、〈三〉
- 93 年 10 月 中醫行政要覽(93 年版)
- 93 年 10 月 防治 SARS 教育宣導影音 DVD 光碟書「衛生署 93 年度優良政府出版品電子書組優良獎第一名」
- 93 年 10 月 臺灣中醫藥防治 SARS 關鍵成果彙編(一)
- 93 年 10 月 中醫藥年報第 22 期(1-8 冊)「衛生署 93 年度優良政府出版品期刊組優良獎第二名」

- 93 年 11 月 92 年度中醫藥研究計畫成果報告中英文摘要彙編
- 93 年 12 月 Visions on Chinese Medicine in Taiwan
- 93 年 12 月 臺灣中醫藥資訊典籍新世代
- 93 年 12 月 建構臺灣中藥用藥安全環境
- 93 年 12 月 重現中藥風華走訪紀實
- 93 年 12 月 中藥 GMP 飲片廠暨中藥商實務
- 93 年 12 月 臺灣中醫藥網路資源網站導覽
- 94 年 03 月 中醫藥造字檔字典
- 94 年 08 月 建構臺灣中醫臨床教學訓練環境暨病例教學實務
- 94 年 09 月 行政院衛生署中醫藥委員會學術暨臨床應用研討會成果彙編(2004) (1-5 冊)
- 94 年 10 月 中醫藥管理法規彙編(94 年版)
- 94 年 10 月 臺灣中醫藥發展策略與成果：行政院衛生署中醫藥委員會成立 10 週年特輯
- 94 年 10 月 中醫藥年報第 23 期(1-8 冊)
- 94 年 11 月 臺灣中醫行政要覽(94 年版)
- 94 年 11 月 行政院衛生署中醫藥委員會科技研發策略暨委辦計畫(1996-2005 年)研究成果
- 94 年 12 月 中藥用藥安全與實務
- 94 年 12 月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(一)傳統醫學與現代醫學對話的啟動與機制
- 94 年 12 月 中醫藥基因體研究及其核心技術訓練 DVD 光碟書(一)
- 95 年 02 月 Visions on Chinese Medicine in Taiwan (二版)
- 95 年 02 月 93 年度中醫藥研究計畫成果報告中英文摘要彙編
- 95 年 08 月 中醫醫院暨醫院附設中醫部門評鑑作業手冊
- 95 年 09 月 行政院衛生署中醫藥委員會學術暨臨床應用研討會成果彙編(2005)(1-3 冊)
- 95 年 09 月 臺灣中醫藥現代化暨國際化之策略與成果(CCMP 2006)
- 95 年 09 月 中醫醫療管理法規彙編(95 年版)
- 95 年 10 月 台灣常用藥用植物圖鑑〈一〉、〈二〉、〈三〉(二刷)
- 95 年 10 月 中醫藥年報第 24 期(1-6 冊)
- 95 年 11 月 臺灣中醫藥現代化及國際化研究思路：衛生署中醫藥委員會整合型計畫成果要覽(1986-2006)

- 95 年 11 月 中醫藥科學化暨全球智財及管理策略
- 95 年 11 月 常用中藥材圖鑑
- 95 年 11 月 常見藥用植物圖鑑
- 95 年 12 月 全球中醫藥網路資源導覽
- 95 年 12 月 95 年中醫行政要覽
- 95 年 12 月 94 年度中醫藥研究計畫成果報告中英文摘要彙編
- 95 年 12 月 臺灣中醫藥國際化相關活動彙編(一)—2006 年中醫藥國際化研討會評析
- 95 年 12 月 臺灣中醫藥國際化相關活動彙編(二)—海峽兩岸中醫藥學術交流成果評析(1996-2006)
- 95 年 12 月 臺灣中醫藥基因體全球發展之韜略與成果
- 95 年 12 月 歷年中醫藥委託研究計畫成果論文集「衛生署 96 年優良政府出版品圖書類學術佳作獎」
- 95 年 12 月 2006 中醫藥國際化研討會 DVD 光碟書
- 95 年 12 月 體質強化之中醫藥典籍研究
- 95 年 12 月 憂鬱症中醫典籍彙編
- 95 年 12 月 缺血性心臟病中醫典籍彙編
- 95 年 12 月 慢性阻塞性肺病中醫資訊典籍彙編
- 95 年 12 月 氣喘中醫藥典籍整理
- 95 年 12 月 進行性肌肉萎縮症中醫典籍彙編
- 95 年 12 月 類風濕性關節炎中醫典籍彙編
- 95 年 12 月 臺灣中醫藥資訊典籍新世代(二刷)
- 95 年 12 月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(二)傳統醫學與現代醫學對話困難的排除
- 95 年 12 月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(三)傳統醫學與現代醫學「病人為中心」的問診、檢查、診斷與治療
- 95 年 12 月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(四)傳統醫學與現代醫學在肥胖症治療的對話
- 95 年 12 月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(五)傳統醫學與現代醫學在癌症醫療的對話
- 95 年 12 月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(六)傳統醫學與現代醫學在風濕性疾病診療的對話
- 95 年 12 月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(七)傳統醫學與現代

- 醫學在慢性疼痛診療的對話
- 95年12月 臺灣市售易混淆中藥圖鑑
- 95年12月 臺灣建構中藥用藥安全環境計畫(2005)研究成果彙編
- 95年12月 臺灣中藥藥品管理相關法規彙編
- 95年12月 臺灣中藥製劑尋寶導覽—臺灣中藥 GMP 實施概況暨藥廠簡介
- 96年06月 失眠中醫典籍彙編
- 96年06月 飲食療法中醫典籍彙編
- 96年06月 中醫藥基因體研究及其核心技術訓練(二)研習會精要彙編
- 96年06月 中醫藥基因體研究及其核心技術訓練(二)DVD
- 96年07月 行政院衛生署中醫藥委員會學術暨臨床應用研討會成果彙編(2006)(1-2冊)
- 96年09月 中醫醫療管理法規彙編(96年版)
- 96年10月 中醫藥年報第25期(1-6冊)
- 96年12月 臺灣建構中藥用藥安全環境計畫(2006)研究成果彙編(1-2冊)
- 96年12月 中醫行政要覽(96年版)
- 96年12月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(八)傳統醫學與現代醫學在婦科疾病與保健的對話
- 96年12月 建構中藥用藥安全環境計畫(2004~2006)研究成果分析要覽
- 96年12月 SARS 嚴重急性呼吸道症候群等病毒性疾病中醫典籍之研究
- 96年12月 中醫調護典籍文獻分析研究
- 96年12月 注意力缺失過動症之中醫藥典籍研究
- 96年12月 河洛中藥文化之研究
- 96年12月 2007 臺灣中醫藥典籍研究計畫成果暨專書發表會輯要
- 96年12月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(一~七)(二刷)
- 96年12月 臺灣中藥製劑尋寶導覽—臺灣中藥 GMP 實施概況暨藥廠簡介(二刷)
- 96年12月 95年度中醫藥研究計畫成果報告中英文摘要彙編
- 96年12月 急慢性肝炎(二刷)

- 96 年 12 月 腎病症候群(二刷)
- 96 年 12 月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(九)傳統醫學與現代醫學心臟血管疾病診斷與醫療
- 97 年 2 月 臺灣中醫藥成果(DVD)
- 97 年 3 月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(十)傳統醫學與現代醫學在皮膚疾病醫療的對話
- 97 年 3 月 臺灣中醫藥研發成果暨施政績效彙編(CCMP2006~2008)
- 97 年 4 月 中醫藥基因體研究及其核心技術訓練(三)研習會專題集錦
- 97 年 4 月 行政院衛生署中醫藥委員會學術暨臨床應用研討會成果彙編(2007)
- 97 年 5 月 臺灣中醫藥發展紀實(1995-2008)
- 97 年 5 月 常用中藥材圖鑑 (第二版)
- 97 年 5 月 常見藥用植物圖鑑 (第二版)
- 97 年 5 月 臺灣市售易混淆中藥圖鑑 (二刷)
- 97 年 5 月 建構中藥用藥安全環境研究計畫(2004-2008)-五年有成
- 97 年 6 月 臺灣中醫藥寶典
- 97 年 6 月 臺灣中醫藥寶典電子書
- 97 年 6 月 2006 中醫藥國際化研討會
- 97 年 6 月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(十一)傳統醫學與現代醫學在脊椎疾病醫療的對話
- 97 年 6 月 中醫藥療效評估之文獻研究—針灸實證醫學
- 97 年 7 月 2004-2007 中藥產業法規宣導暨中藥用藥安全環境計畫成果發表
- 97 年 7 月 中藥對照用指標成分物理化學參考資料彙集
- 97 年 7 月 臺灣中醫診斷實證研究成果摘要彙編
- 97 年 8 月 中醫藥年報第 26 期(1-6 冊)
- 97 年 9 月 2008 中藥文化節博覽會暨中藥用藥安全教育學術研討會演講集
- 97 年 12 月 華佗中藏經之研究
- 97 年 12 月 產後缺乳之中醫藥典籍彙編
- 97 年 12 月 中醫藥典籍查詢系統
- 97 年 12 月 中醫藥辨識科技人才—中草藥安全及紮根教育研討會彙編
- 97 年 12 月 中藥 GMP 廠品質確效培訓參考指導手冊彙編

- 97年12月 建構中醫整體臨床教學體系的回顧與前瞻
- 97年12月 建構中醫整體臨床教學體系計畫論文集
- 97年12月 九十六年度中醫藥研究計畫成果報告中英文摘要彙編
- 97年12月 中藥材實用手冊—常見藥材圖鑑
- 97年12月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(八~十一) (二刷)
- 98年3月 臺灣中醫藥中綱計畫執行成果之回顧與前瞻彙編(CCMP
2002~2009)
- 98年3月 2009 菁英幹部用藥安全教育研討會
- 98年3月 傳統醫學與現代醫學對話論壇專輯(十二)傳統醫學與現
代醫學在心身醫學的對話
- 98年4月 中醫藥基因體研究及其核心技術訓練(四)研習會專題集
錦

III The Publications of the CCMP(1981~2009)

- 1981~2000 The Yearbook of Chinese Medicine and Pharmacy, 1-18 Periodicals, 34 Vol
- Oct. 1985 Chinese Medicine Codes and Records of Taiwan, ROC (1 Set With 4 Volumes)
- Jun. 1988 The Development of Chinese Medicine and Pharmacy in Taiwan, Roc Video Tape (Chinese And English)
- Jun. 1995 Introduction to Chinese Medicine and Pharmacy - Video Tape (Chinese and English)
- Nov. 1996 The Background to the CCMP, Department of Health, Executive Yuan and its Relevant Working status
- May. 1998 Introduction to THE CCMP (Chinese and English)
- Jun. 1998 The Chinese and English Abstract Compilation of Research reports in Year 1997
- Jun. 1998 Compilation of Chronological Liver Disease Research Reports (1992-1997)
- Oct. 1998 Compilation of the Management Policy for Chinese Medicine and Pharmaceutical Operations in 1998, updated twice in July 2000 and July 2001
- Nov. 1998 Special Report reviewing Chinese medicine and Pharmaceutical Operations in 1998
- Apr. 1999 The Past, the Growth and the Future of the CCMP (Chinese and English)
- Apr. 1999 The Chinese and English Abstract Compilation of Research Reports in 1998
- May. 1999 The Index system for Chinese Medicine and Pharmacy Codes and Records, DC, Handbook
- Jun. 1999 The Quality control of Chinese Medicine Materials - The Assessments of Production
- Jun. 1999 Chinese Medicines in Common Use (1)(2)(3)
- Nov. 1999 The Reviews and Perspectives of the Committee on Chinese Medicine and Pharmacy Fourth Anniversary
- Mar. 2000 Chinese and English Compilation of Abstracts on Research

- Reports in Year 1999
- May. 2000 Compilation of Herbal Plants Applied by Aborigines in Taiwan
- May. 2000 Compilation of Chronological Liver Disease Research Reports (1982-1999)
- Sep. 2000 Guidance on Chinese Medicine Administration
- Sep. 2000 Where are the Legal Medical Centers Providing the Chinese Medicine Medical Care? (Further Revised on May, 2001 for Issue)
- Nov. 2000 Special Report for the Reviews of Chinese Medicines Operation in 2000
- Nov. 2000 The Way to Keep in Good Health for the Modern Public (Chinese and English)
- Dec. 2000 Syndromes of Kidney Disease
- Nov. 2000 Compilation of Symposium Reports of Senior Chinese Doctors Passing On their Experiences and skill
- Dec. 2000 The Article and Chronic Liver Disease
- Jan. 2001 Compilation of Herbal Plants Applied by Aborigines in Taiwan (second edition) [first prize in the books groups DOH's 2002 publication evaluation activity]
- May. 2001 Chinese and English compilation of Abstracts on Research Reports in 2000
- Jul. 2001 The Therapy of Osteoporosis by Chinese Medicine Recent Researches and the Pharmacopoeia Information [third place in the books group DOH's 2002 publication evaluation activity]
- Oct. 2001 The Nineteenth Edition of the Yearbook on Chinese Medicine [third place in the journal section DOH's 2002 publication evaluation activity]
- Nov. 2001 The Future Developmental Strategy of Chinese Medicine and Pharmacy in Taiwan - The Sixth anniversary of the CCMP, Department of Health, Executive Yuan
- Feb. 2002 Compilation of English-Chinese Bilingual Index on Physical

- and Chemical information Concerning TCM Ingredients
- Jan. 2002 Comparison Table of Amendments to the Regulations concerning Chinese Physicians
- Apr. 2002 Special Report Concerning the Reviews and Perspectives of Chinese Medicine and Pharmaceutical Operations in 2001
- Jun. 2002 Introduction to the CCMP (Chinese and English)
- Jul. 2002 The Handbook of Managing the Advertising of Chinese Medicine Therapies
- Jul. 2002 Compilation of the Management Policy concerning Chinese Medicines
- Aug. 2002 Short Film on protecting and preserving Wild Animals - Presented by the CCMP Chairperson (video tape)
- Aug. 2002 Short Film on protecting and preserving Wild Animals - Presented by Lee Shing-Wen (video tape)
- Aug. 2002 Compilation of Chinese and English Abstracts of Research Reports in 2001
- Sep. 2002 The Pictorial of Herbal Plants Commonly Used in Taiwan (1) [first prize in the books groups DOH's 2003 publication evaluation activity]
- Oct. 2002 Visions for Chinese Medicine and Pharmacy in Taiwan - The Introduction to the CCMP(VCD)
- Oct. 2002 The Twentieth Yearbook of the CCMP(Volumes 1, 2 & 3)
- Nov. 2002 The therapy of Osteoporosis by Chinese Medicines -Recent Researches and the Pharmacopoeia information thereof (CD Attached) second Revision [third place in the books group DOH's 2003 publication evaluation activity]
- Nov. 2002 Compilation of Herbal Plants Applied by Aborigines in Taiwan (third edition)
- Dec. 2002 The Guidelines for Chinese Medicine Administration
- Dec. 2002 Chinese medicines in Common use (second printing)
- Dec. 2002 An Illustrated Introduction for Genuine, or Faked, Chinese Medicines and their substitutions Sold in Taiwan Market
- Jun. 2003 Compilation of Chinese and English Abstracts of Research

- Reports in 2002 (first printing)
- Jun. 2003 The Pictorial of Herbal Plants Commonly Used in Taiwan (1) (second edition)
- Jun. 2003 Handbook of Chinese Medicine for the prevention of SARS (first edition)
- Jul. 2003 Medical Law (first edition)
- Jul. 2003 Vision of CCMP ,Taiwan (English) [second place in the electronic books DOH's 2003 publication evaluation activity]
- Aug. 2003 Introduction to the CCMP (Chinese and English)
- Sep. 2003 Chinese Medicine Codes And Records Of Taiwan, ROC (edition 2003) [best service reward in the books group DOH's 2003 publication evaluation activity]
- Oct. 2003 The Twenty-first Yearbook of Chinese Medicine and Pharmacy (volumes 1, 2 & 3)
- Oct. 2003 Compilation of Herbal Plants Applied by Aborigines in Taiwan (English) [best academic reward in the books group DOH's 2003 publication evaluation activity]
- Oct. 2003 List of Herbal Plants in Taiwan (Chinese and English) (first edition) [second place in the books group DOH's 2003 publication evaluation activity]
- Nov. 2003 Guidelines for the Administration of Chinese Medicine (2003 edition)
- Dec. 2003 Research on Ancient and Recent Publications about Allergic Rhinitis (first edition)
- Dec. 2003 Chinese Medicine Integration and its Prospects in Taiwan (first edition)
- Dec. 2003 Laws and Regulations pertaining to Clinical trials and the Environment for Herbal Medicine in Taiwan (first edition, first printing)
- Mar. 2004 Chinese Pharmacopoeia of Chinese Medicine (first edition)
- Jul. 2004 Medical Law (2004)
- Aug. 2004 Laws and Regulations pertaining to Clinical trials and the

- Environment for Herbal Medicine in Taiwan (second edition, first printing)
- Aug. 2004 Visions of Taiwan Chinese Medicine and Pharmacy -Introduction to the CCMP, DOH, Executive Yuan (first edition)
- Aug. 2004 Compilation of the CCMP Report on academic and Clinical Applications of Research (2002-2003)(first edition)
- Aug. 2004 Chinese Medicine Codes And Records Of Taiwan, ROC (2004)
- Oct. 2004 The Pictorial of Herbal Plants Commonly Used in Taiwan (2, 3) (first edition)
- Oct. 2004 Chinese Medicine Administration Indicators (first edition)
- Oct. 2004 Video/DVD version of Education and Guidance of SARS Prevention (first edition) [first prize in the electronic books DOH's 2005 publication evaluation activity]
- Oct. 2004 Compendium of Key Achievement of SARS Prevention by Traditional Chinese Medicine in Taiwan (I) (first edition)
- Oct. 2004 The Twenty-second Yearbook of Chinese Medicine and Pharmacy(Volumes 1-8) [second place in the journal section DOH's 2005 publication evaluation activity]
- Nov. 2004 A Collection of Abstracts in Chinese and English Version from the Achievement Reports of TCM Research Program 2003
- Dec. 2004 Visions on Chinese Medicine in Taiwan - The Introduction of Committee on Chinese Medicine and Pharmacy, Department of Health, Executive Yuan, Taiwan, R.O.C.
- Dec. 2004 The Current Trend of Information and Publication of CCMP
- Dec. 2004 Establishing Medication Safety Environment of Chinese Medicine in Taiwan
- Dec. 2004 Reproducing the Grace of Chinese Medicine with Paying a Visit to Record the Facts
- Dec. 2004 GMP Chinese Medicine Slices Factories and Chinese Medicine Seller Practice

- Dec. 2004 An Internet Resource Guide to Traditional Chinese Medicine in Taiwan
- Mar. 2005 Dictionary of rare words in Chinese Medicine
- Aug. 2005 Establishing Taiwan Chinese Medicine Clinical Teaching and Training Environment & Case Presentation and Bedside Teaching Practice
- Sep. 2005 Achievements Collection of the Academic & Clinical Application Symposium of the Committee on Chinese Medicine and Pharmacy, Department of Health, Executive Yuan (Volume 1-5)
- Oct. 2005 Laws and Regulations on Management of Chinese Medicine and Pharmacy (2005)
- Oct. 2005 Development Strategy and Achievements of Chinese Medicine in Taiwan : Special Issue for the 10th Anniversary of the Foundation of the Committee on Chinese Medicine and Pharmacy, Department of Health, Executive Yuan
- Oct. 2005 The Twenty-third Yearbook of Chinese Medicine and Pharmacy (Volume 1-8)
- Nov. 2005 Taiwan's Chinese Medicine Administration Indicators (2005)
- Nov. 2005 Chinese Medicine Research & Development Strategy and Research Achievements Sponsored by the Committee on Chinese Medicine and Pharmacy, Department of Health, Executive Yuan (1996~2005)
- Dec. 2005 Medication Safety and Practice of Chinese Medicine
- Dec. 2005 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum (I)/Initiation and Mechanisms of the Traditional and Modern Medicine Dialogue
- Dec. 2005 Genomics Approach to Chinese Medicine and Core Technology Training Course(I)
- Feb. 2006 Visions on Chinese Medicine in Taiwan (second edition)
- Feb. 2006 A Collection of Abstracts in Chinese and English Version from the Achievement Reports of TCM Research Program

2004

- Aug. 2006 Guidance for Accreditation of Chinese Medical Hospitals and Chinese Medical Departments Affiliated with Western Hospitals
- Sep. 2006 Achievements Collection of the Academic & Clinical Application Symposium of the Committee on Chinese Medicine and Pharmacy, Department of Health, Executive Yuan (2005) (Volume1-3)
- Sep. 2006 Modernization and Globalization Strategies and Achievements of Chinese Medicine and Pharmacy in Taiwan (CCMP 2006)
- Sep. 2006 Laws and Regulations on Management of Chinese Medicine (2006)
- Oct. 2006 The Pictorial of Herbal Plants Commonly Used in Taiwan (1)、(2)、(3) (second printing)
- Oct. 2006 The Twenty-fourth Yearbook of Chinese Medicine and Pharmacy (Volume 1-6)
- Nov. 2006 The Researching Approach of TCM Modernization and Internationalization in Taiwan : Results Index of the Intergrated Program by the Committee on Chinese Medicine and Pharmacy, Department of Health (1986-2006)
- Dec. 2006 Scientific and Global Intellectual Property of Chinese Herbal Medicine and Management Ploy
- Nov. 2006 Illustrations of Commonly Used Traditional Chinese Medicine
- Nov. 2006 Illustrations of Commonly Used Medicinal Plants
- Dec. 2006 Guide to Global Traditional Chinese Medicine Internet Resources
- Dec. 2006 Chinese Medicine Administration Indicators in 2006
- Dec. 2006 A Collection of Abstracts in Chinese and English Version from the Achievement Reports of TCM Research Program 2005

- Dec. 2006 Activities about Internationalization and Globalization of Traditional Chinese Medicine in Taiwan (A) -Analysis of Performances and Results of 2006 Symposium on Internationalization and Globalization of Traditional Medicine
- Dec. 2006 Collection of Chinese Medicine Globalization and Related Activities in Taiwan (B)-Evaluation on the Achievements of Cross - Strait Academic Interchanges of Chinese Medicine and Pharmacy (1996-2006)
- Dec. 2006 Global Development Tactics and Achievements of Chinese Medicine of Genome in Taiwan
- Dec. 2006 Symposium of Deputed TCM Research Projects over the Years [best academic reward in the books group DOH's 2007 publication evaluation activity]
- Dec. 2006 Symposium on Internationalization and Globalization of Traditional Medicine (2006)
- Dec. 2006 The Study of the Classic Literature in Chinese Medicine for Constitutional Enhancement
- Dec. 2006 The Study of the Classic Literature in Chinese Medicine for Depressive Disorders
- Dec. 2006 The Study of the Classic Literature in Chinese Medicine for Ischemic heart disease
- Dec. 2006 The Study of the Classic Literature in Chinese Medicine for Chronic Obstructive Pulmonary Disease
- Dec. 2006 The Study of the Classic Literature in Chinese Medicine for Asthma
- Dec. 2006 The Study of the Classic Literature in Chinese Medicine for Progressive Muscular Atrophy
- Dec. 2006 The Study of the Classic Literature in Chinese Medicine for Rheumatoid Arthritis
- Dec. 2006 The Current Trend of Information and Publication of CCMP (second printing)
- Dec. 2006 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue

- Forum (II)/Obviating the Difficulties in Dialogue between Traditional and Modern Medicine
- Dec. 2006 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum (III) / Enquiry, Examination, Diagnosis and Treatment with "Patient Center
- Dec. 2006 Proceeding of the Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum(IV)/Dialogue of Treatment for Obesity by Traditional and Modern Medicine
- Dec. 2006 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum (V) / Dialogue of Diagnosis and Treatment for Cancer between Traditional and Modern Medicine
- Dec. 2006 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum (VI)/Dialogue of Diagnosis and Treatment for Rheumatic Disease between Traditional and Modern Medicine
- Dec. 2006 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum (VII)/Dialogue of Diagnosis and Treatment for Chronic Pain between Traditional and Modern Medicine
- Dec. 2006 Illustration of Commonly Misused Chinese Crude Drug Species in Taiwan
- Dec. 2006 Achievements Collection of the Plan (2005) of Establishing Medication Safety Environment of Chinese Medicine in Taiwan
- Dec. 2006 Laws and Regulations on Managements of Chinese Medicine products in Taiwan
- Dec. 2006 Treasure-Hunting Guide for Chinese Medicine Preparations in Taiwan : Introduction to Taiwan's Chinese Medicine GMP System and Pharmaceutical Companies
- Jun. 2007 Insomnia Medicine in Ancient Chinese Books
- Jun. 2007 Dietary Therapy in Ancient Chinese Medical Books
- Jun. 2007 Genomics Approach to Chinese Medicine and Core Technology Training Course (II) Thesaurus
- Jun. 2007 Genomics Approach to Chinese Medicine and Core

- Technology Training Course (II) DVD
- Jul. 2007 Achievements Collection of the Academic & Clinical Application Symposium of the Committee on Chinese Medicine and Pharmacy, Department of Health, Executive Yuan (2006) (Volume1-2)
- Sep. 2007 Acts and Regulations on Management of Chinese Medicine
- Oct. 2007 The Twenty-five Yearbook of Chinese Medicine and Pharmacy (Volume 1-6)
- Dec. 2007 Achievements Collection of the Plan (2006) of Establishing Medication Safety Environment of Chinese Medicine in Taiwan (Volume1-2)
- Dec. 2007 Indicators on Chinese Medicine Administration
- Dec. 2007 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum(VIII)Dialogue of Diagnosis and Treatment for Gynecologic Diseases between Traditional and Modern Medicine
- Dec. 2007 Achievements and Indicators Analysis of the plan (2004-2006) of Establishing Medication Safety Environment of Chinese Medicine in Taiwan
- Dec. 2007 Edits Collection of Severe Acute Respiratory Syndrome (SARS) in Traditional Chinese Medical Literatures
- Dec. 2007 The Study of the Classic Literature in Traditional Chinese Medical Nursing
- Dec. 2007 The Study of the Classic Literature in Chinese Medicine for Attention Deficiency Hyperactive Disorder
- Dec. 2007 Research for Traditional Chinese Medicine Culture of Ho Lo
- Dec. 2007 Review of Taiwan Traditional Chinese Medicine Literatures and Release of Compilation in 2007
- Dec. 2007 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum (I-VII) (second printing)
- Dec. 2007 Treasure-Hunting Guide for Chinese Medicine Preparations in Taiwan :Introdution to Taiwan's Chinese Medicine GMP System and Pharmaceutical Companies (second printing)

- Dec. 2007 A Collection of Abstracts in Chinese and English Version from the Achievement Reports of TCM Research Program 2006
- Dec. 2007 The Article and Chronic Liver Disease
- Dec. 2007 Syndromes of Kidney Disease
- Dec. 2007 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum (IX) Dialogue of Diagnosis and Treatment for Cardio Vascular Diseases between Traditional and Modern Medicine
- Feb. 2008 Achievements of Traditional Chinese Medicine in Taiwan (DVD)
- Mar. 2008 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum (X) Dialogue of Diagnosis and Treatment for Dermatological Diseases between Traditional and Modern Medicine
- Mar. 2008 Compilation of R&D Achievements and Administrative Performance of Chinese Medicine and Pharmacy in Taiwan (CCMP 2006~2008)
- Apr. 2008 Genomics Approach to Chinese Medicine and Core Technology Training Course (III) Designated Treasury
- Apr. 2008 Achievements Collection of the Academic & Clinical Application Symposium of the Committee on Chinese Medicine and Pharmacy, Department of Health, Executive Yuan(2007)
- May. 2008 Development History of Traditional Chinese Medicine in Taiwan (1995-2008)
- May. 2008 Illustrations of Commonly Used Traditional Chinese Medicine (second edition)
- May. 2008 Illustrations of Commonly Used Medicinal Plants (second edition)
- May. 2008 Illustration of Commonly Misused Chinese Crude Drug Species in Taiwan (second printing)
- May. 2008 Five years achievements and Indicators (2004-2008) of

- Establishing Medication Safety Environment of Chinese Medicine in Taiwan
- Jun. 2008 The Brief Introduction of CCMP Publications (1981-2007)
- Jun. 2008 The Brief Introduction of CCMP Publications (1981-2007) (DVD)
- Jun. 2008 Symposium on Internationalization and Globalization of Tradizional Medicine (2006)
- Jun. 2008 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum (XI) Diagnosis and Treatment of Spinal Diseases in Traditional and Modern Medicine
- Jun. 2008 A Literary Review of Curative Effects of Traditional Chinese Medicine
- Jul. 2008 2004-2007 Promotion of Law and Regulation of Chinese Herbal Industry and Exposition of Drug Safety Project Achievement
- Jul. 2008 Collect of Chinese Medicine a contrast to use an index portion of the nature or laws of things and chemical engineering reference material
- Jul. 2008 The Abstracts of the Instrumentation for Traditional Chinese Medicine Diagnosis in Taiwan
- Aug. 2008 The Twenty-six Yearbook of Chinese Medicine and Pharmacy (Volume 1-6)
- Sep. 2008 2008 Chinese medicine culture festival and the congress of the safety use of Chinese medicine
- Dec. 2008 Research of Hua Tuo's Chung-Tsang Canon
- Dec. 2008 Study of the traditional Chinese medicine about puerperal alactation
- Dec. 2008 Computational survey system for traditional Chinese medicine literature
- Dec. 2008 Traditional Chinese Medicine to make out science and technology a talent-the congress on the safety use of Chinese Medicine
- Dec. 2008 The compilation directing manual of the training exact effect

- for the Traditional Chinese Medicine GMP (Good Manufacture Practice) factories
- Dec. 2008 Implementation of the CCMP 2002-2008 Project for Establishing Comprehensive Chinese Medicine Clinical Training System
- Dec. 2008 Referred papers of the “CCMP 2002-2008 Project for Establishing Comprehensive Chinese Medicine Clinical Training System”
- Dec. 2008 A Collection of Abstracts in Chinese and English Version from the Achievement Reports of TCM Research Program 2007
- Dec. 2008 Traditional Chinese Medicine Guide
- Dec. 2008 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum (VIII)~(X) (second printing)
- Mar. 2009 Executive Reports on Taiwan Chinese Medicine Strategic Plan (Chun-Gung Plan): Review and Future Outlook (CCMP2002~2009)
- Mar. 2009 2009 Symposium on Safety Use of Chinese Herbal Medicine in Taipei County
- Mar. 2009 Proceeding of Traditional and Modern Medicine Dialogue Forum (XII) Diagnosis and Treatment of Psychosomatic Medicine in Traditional and Modern Medicine
- Apr. 2009 Genomics Approach to Chinese Medicine and Core Technology Training Course (IV) Designated Treasury

